



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

October 23, 2020

Dear WCS Community,

The parent survey for in-person learning has closed, and as of this writing, 12,069 parents responded with 47% requesting in-person learning while 53% requesting to remain virtual at home. Next week, we will begin the work of determining teacher and student placement with the goal of keeping as many students with their teachers as possible. Given the near even split of the district, this will be challenging in certain areas, but we will do our best to minimize changes.

On a related note, I wanted to share with you that a student at Warren Mott High School tested positive for COVID-19 yesterday. All affected students and staff have been notified in accordance with protocols from the health department, and all affected areas of the school have been appropriately cleaned.

As always, the safety of everyone is our top priority, and how we respond to a positive case and who needs to be notified are done in consultation with the Macomb County Health Department. I will continue to update you, and please continue to stay safe and be healthy.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

تشرين الأول/أكتوبر 23، 2020

عزيزي WCS المجتمع ،

وقد أغلقت الدراسة الاستقصائية للوالدين للتعليم الشخصي، ومنذ كتابة هذه السطور، استجاب 12 069 من الآباء وأمهاتهم وطلبوا 47 في المائة منهم التعلم شخصياً، بينما طلب 53 في المائة منهم البقاء على قيد الحياة في المنزل. في الأسبوع المقبل، سنبدأ العمل لتحديد إلحاق المعلمين والطلاب بهدف الحفاظ على أكبر عدد ممكن من الطلاب مع معلمهم. وبالنظر إلى الانقسام القريب حتى في المنطقة، سيكون هذا تحدياً في مناطق معينة، ولكننا هنا ونبذل قصارى جهدنا لتقليل التغييرات إلى أدنى حد ممكن.

على سعيد ذات الصلة ، أردت أن أطلعكم على أن طالبا في مدرسة وارن موت الثانوية اختبار إيجابي لـ COVID - 19 أمس. وقد تم إخطار جميع الطلاب والموظفين المتضررين وفقا لبروتوكولات من وزارة الصحة، وتم تنظيف جميع المناطق المتضررة من المدرسة بشكل مناسب.

كما هو الحال دائما، سلامة الجميع هي أولويتنا القصوى، وكيف نستجيب لحالة إيجابية ومن يحتاج إلى إخطار يتم بالتشاور مع إدارة الصحة في مقاطعة ماكومب. سأستمر في تحديثك، ويرجى الاستمرار في البقاء آمناً وتمتع بصحة جيدة.

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه في الصحة